

> 校長: 源廸恩先生

聖保羅書院

Principal: Mr. Dennis D. Y. Yuen

3rd November, 2023

Dear Principal,

Form 1 Admissions 2024/2025

Applications for our Form 1 places (2024-2025) will commence on 4th November, 2023. St. Paul's College is the oldest English speaking school founded in Hong Kong. Our commitment is to provide broadly-based and life-enriching experiences for our students and to instill in them a lasting sense of moral, social and spiritual responsibility.

We are a DSS school not participating in the SSPA system. We will admit students on a territory-wide basis with no school net restriction for application. A generous fee remission scheme and a bursary scheme are offered to assist families requiring financial help as it is our strong belief that no student should be denied admission to St. Paul's College due to financial difficulties. I shall be grateful if you will inform your students in Primary Six and their parents/guardians that they are very welcome to apply to St. Paul's College.

I look forward to seeing your students in our Form One next year. May I also wish your school a successful year ahead.

Yours sincerely,

Principal



聖保羅書院

校長先生台鑒:

2024至2025年度中一招生

本校於 2023 年 11 月 4 日起,接受 2024 至 2025 年度中一學位申請。聖保羅書院為本港歷史最悠久之英文中學。本校致力為學生提供廣博而豐富之學習經歷,以期學生於德育、群育與靈育等各方面皆有所成,並終身受用。

本校為直資中學,不參加中一統一派位。本校將取錄來自全港各區的學生,並不受校網所規限。我們堅守悠久的辦學原則,確保具潛質的學生不會因經濟因素而影響入讀聖保羅的機會。本校的學費減免計劃條件相當寬鬆,更設立助學金資助學生在學習及課外活動方面的支出。請轉告 貴校小六家長/監護人與學生,本校歡迎 貴校學生報讀,如蒙襄助,銘感之至。

誠盼 貴校學生明年報讀本校中一。謹祝 貴校來年諸事順遂。

校長

風源 FP廸 源廸恩啟

2023年11月3日